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Tárgy EGYEK Alapítvány kuratóriumi ülése 

Helye:  Fővárosi Önkormányzat Óvodája 

            1068 Budapest, Városligeti fasor 30. 

Ideje:   2024. július 02. 

Jelenlévők:  

• Becker Anikó 

• Dummel Viktória 

• Kárász-Kiss Éva 

• Kocsisné Pávlicz Ágota  

• Szalontai Judit 

• Vargháné Tóth Erzsébet 

Kisuczkyné Kiss Terézia betegség miatt személyesen nem tudott részt venni az 

ülésen. 

Csicsák Antalné Messenger hívással kapcsolódott az értekezlethez 

 

Az értekezletet Becker Anikó vezette. 

Jegyzőkönyvvezető: Dummel Viktória 

 
 
 

1. Becker Anikó, köszöntötte a jelenlévőket, megköszönte az alapítványnak 
nyújtott segítséget. Külön kiemelte dr.Daragó Dénes ügyvéd segítségét, 
melyet az új kuratórium hivatalos bejegyzéséhez nyújtott. Ezek után   
ismertette a napirendi pontokat, amiket a jelenlévők egyhangúan elfogadtak, 
így az ülés a továbbiakban ennek megfelelően zajlott. 
 

2. Az alapítvány könyvelője Kisuczkyné Kiss Terézia nem tudott az ülésen 
megjelenni, így írásban elküldött igen részletes beszámolóját a tagok kézhez 
kapták és ennek alapján Kárász-Kiss Éva ismertette a 2023. évet.  
A beszámolót a jelenlévők egyhangúan elfogadták. 
 

3. Becker Anikó részletesen beszámolt arról, hogy milyen programokat 
finanszírozott az Alapítvány. A gyermeknapi játékokon kívül kirándulásokat, 
óvodai programokat, az erdei óvodát támogatták. A bevételek nagy része 
szülők által szervezett programokon gyűlt össze, ilyen például a hagyományos 
karácsonyi sütivásár, de egy teljesen új kezdeményezésként megtartott 
Fenntarthatósági nap keretében is gyűlt össze adomány az óvoda alapítványa 
számára. 



 
4. A 2024-es terveket szintén Becker Anikó ismertette. Kiemelte, hogy az 

újonnan megválasztott kuratóriumi tagok egyhangúan egyetértettek abban, 
hogy tárgyi beszerzések, játékvásárlások helyett élményeket szeretnének 
biztosítani a gyermekeknek, kirándulások, óvodába hívott vendégek, 
programok szervezésével és finanszírozásával. 
 

5. A hozzászólásokban Szalontai Judit, az alapítvány alapítója igen pozitívan 
értékelte ezt a kezdeményezést, teljes mértékig támogatta az ötletet és maga 
is javasolt megvalósítható programokat. 
Becker Anikó egy Mezítlábas tanösvény megvalósítását javasolta még az 

alapítvány segítségével a szülők bevonásával. 

Ismét szóba került, hogy szükséges-e bérleti szerződés megkötése az 

alapítvány és a fenntartó szervezet között, ez még további egyeztetést 

igényel. 

 
 

A fenti pontokat a jelenlévők ellenvetés nélkül elfogadták. 
 
 
Egyéb hozzászólás nem volt, így Becker Anikó az ülést bezárta.  
 
 
 
 
Budapest, 2024.07.02. 
 
 
       Dummel Viktória  
              jegyzőkönyvvezető 
 


